

## 汇龙森国际企业港 - 主页

产品名称	汇龙森国际企业港 - 主页
公司名称	北京华信商办科技有限公司
价格	2.00/m/天
规格参数	
公司地址	北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园
联系电话	13716135070 13522230053

## 产品详情

汇龙森国际企业港位于大兴经济技术开发区科创14街99号，北京经济技术开发区新东区，是北京“十一五规划”中亦庄新区整体规划的中心位置，本项目距亦庄生活区仅4公里，距亦庄第二生活区仅2公里。汇龙森国际企业港的建立，必将为科技型中小企业在北京经济技术开发区的投资创业提供一个为优越的孵化土壤，成为外资企业、归国人员、国内高新技术企业的创业选择。园区内有配套员工餐厅，员工娱乐设施、配套商业设施。停车位充足。园区在总体功能布局上既有独栋式的企业办公研发组团，也配备了集合式的企业商务组团，同时考虑到有些小型高新技术企业可能刚刚起步，提供了更为灵活的酒店式小面积科研办公用房，而且还配置了独立式的多层生产厂房。

Huilongsen International Enterprise Port is located at 99 Kechuang 14th Street, Daxing Economic and Technological Development Zone, New East District, Beijing Economic-Technological Development Area. It is the center of the overall planning of Yizhuang New Area in the 11th Five Year Plan of Beijing. The project is only 4 kilometers away from the first living area of Yizhuang and 2 kilometers away from the second living area of Yizhuang. The establishment of Huilongsen International Enterprise Port will certainly provide the most favorable incubation soil for the investment and entrepreneurship of technology-based SMEs in Beijing Economic-Technological Development Area, and become the first choice for foreign-funded enterprises, returnees, and domestic high-tech enterprises. There are supporting staff restaurants, staff entertainment facilities, and supporting commercial facilities in the park. Adequate parking space. In terms of overall functional layout, the park is equipped with both a standalone enterprise office research and development group and a collective enterprise business group. At the same time, considering that some small high-tech enterprises may have just started, it provides more flexible hotel style small area research and office space, and is also equipped with independent multi-layer professional production plants.

汇龙森国际企业港<https://hls1.h-lou.com>